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Van:
Verzonden: maandag 22 juli 2024 17:28
Aan: @woudenberg.nl
CC:
Onderwerp: RE: Vragen crisisteam wolf

Goedemiddag 
 
Hierbij de beantwoording op de door jullie gestelde vragen: 
 
Is dit crisisteam opgezet door gemeente Leusden en de provincie hierbij betrokken geweest 
of klopt bovenstaande dat provincie inderdaad dit crisisteam heeft opgezet? 
Omdat de incidenten met de wolven op grondgebied van de gemeente Leusden hebben plaatsgevonden, heeft de 
burgemeester van Leusden op dinsdagvond een klein bestuurlijk kernteam geformeerd, waarbij een wolvenexpert van 
de provincie is aangesloten. 
 
Het klein bestuurlijk kernteam is ook op woensdag en donderdag actief geweest en de provincie is met een 
ambtenaar bij deze overleggen aangesloten. 
Daarnaast is onze burgemeester aangesloten bij een overleg op 8 juli 2024 met betrekking tot de taken en 
bevoegdheden rondom de wolf. Hierbij is ook de burgemeester van Woudenberg aangesloten. 
De provincie heeft verzocht om een contact met de staatssecretaris van LVVN.  De staatssecretaris heeft verzocht of 
de burgemeester van Leusden hierbij kan aansluiten. 
 
Zijn de lokale horecaondernemers in het gebied rechtstreeks geïnformeerd over de 
maatregelen?   
De gemeente heeft op dinsdagavond en woensdag alle ondernemers/bewoners binnen het afgesloten gebied in kaart 
gebracht.  
Er zijn diverse contactmomenten geweest met de ondernemers en bewoners en ook hebben zij allen een brief 
ontvangen over afsluiting van een gebied in Den Treek. 
 
Zijn de ondernemers ook aangesloten op het overleg in het crisisteam en/of worden zij van 
de ontwikkelingen op de hoogte gehouden? 
In eerste instantie is YMCA aangesloten bij het klein bestuurlijk kernteam, omdat we op dat moment nog geen 
duidelijke afbakening hadden van het gebied. 
Zoals hierboven aangegeven wordt er contact onderhouden met de ondernemers binnen het afgesloten gebied.  
 
Met vriendelijke groet,  

Gemeente Leusden | 't Erf 1, 3831 NA | Postbus 150, 3830 AD | Leusden | | @leusden.nl | 
www.leusden.nl  
 

Van: @woudenberg.nl>  
Verzonden: maandag 22 juli 2024 08:13 
Aan: 
CC: @woudenberg.nl> 
Onderwerp: Vragen crisisteam wolf 
Urgentie: Hoog 
 
Goedemorgen 
 
 
Wij hebben schriftelijke vragen ontvangen over de wolf. 
Hierin staat o.a. het volgende: 
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“De fractie van Woudenberg heeft vernomen dat de Provincie Utrecht naar aanleiding van het jongste 
bijtincident op landgoed Den Treek-Henschoten een crisisteam heeft opgezet. De burgemeester van 
Leusden is daarbij in ieder geval aangesloten.”  
 
Mijn vraag aan jullie is: 
Is dit crisisteam opgezet door gemeente Leusden en de provincie hierbij betrokken geweest of klopt 
bovenstaande dat provincie inderdaad dit crisisteam heeft opgezet? 
 
Dan heb ik nog twee vraagjes: 
1. Zijn de lokale horecaondernemers in het gebied rechtstreeks geïnformeerd over de maatregelen?    
2. Zijn de ondernemers ook aangesloten op het overleg in het crisisteam en/of worden zij van de 
ontwikkelingen op de hoogte gehouden? 
 
Ik zie jullie reactie graag z.s.m. tegemoet. 
Alvast bedankt! 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Gemeente Woudenberg 

 
T 14033 
Werkdagen: maandag t/m donderdag 
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